
Nekoj misli o delu Ljudske tehnike na Vevčob

TEHNIKA V SLUŽBI SLO
V okviru društva Ljudske tehnike delujejo konstruktorske, foto-

kino ter primopredajne sekcije (amaterske radio zveze). Delo v
društvu se je v zadnjem času precej spremenilo. Minuli dve leti sta
za člane drustva pomenili leti odrekanja in trdnega dela. Za pravi-
len in uspešen potek dejavnosti omenjenih sekcij je društvo nujno
rabflo ustrezne prostore, kjer naj bi potekala dejavnost iz področja
elektronike ter foto-kino tehnike.

Na eni izmed sej društva
Ljudske tehnike so se člani za-
vezali, da bodo vsa možna dela
opravili sami, za ostalo pa pro-
sili pomoči v delovni organiza-
ciji Papirnice Vevče. V zim-
skem obdobju minulega leta je
bilo to delo tudi opravljeno, v
bodoče pa društvo čaka še iz-
polnitev ostalih programskih
nalog, kot so: organizacija ra-
dioamaterskih tečajev na osnov-
nih šolah v Polju in Sostrem,
ustanovitev primopredajne sek-
cije v okviru osnovne šole v So-
strem, kjer bo društvo instali-
ralo UKV radijsko oddajno po-
stajo. V programu imajo tudi
organizacijo prireditve Pomlad
na radijskih valovih na eni
izmed šol bližnjega hribovskega
območja (Prežganje, Janče, Ja-
vor). Ko sem pregledoval pro-
gram dela, sem imel občutek,
da to društvo temu delu ne bo
kos, a iz razgovora s predsedni-
kom društva Jožetom Žibertom
sem takoj spoznal, da so njihovi
načrti trdni in je med člani dru-
štva dosti zavzetosti, da začetne
naloge v celoti izpolnijo.

Posebno me je zanimala od-
ločitev društva, da svojo dejav-
nost razširi tudi v kraje zunaj
svojega področja, in to pred-
vsem v SostTo. Povedali so mi,
da imajo to v načrtu že dve leti,
pa zaradi upravičenih razlogov
tega niso mogH izpolniti. Odlo-

- čitev društva, da v Sostrem
organizira primopredajno sek-
cijo, je nastala iz naslednjih raz-
logov: v Sostrem ni nobene pri-
merne dejavnosti, s katero bi se

mladina v svojem prostem času
ukvaijala; ta akcija naj bi bila
zametek za formiranje radio
kluba v Sostrem; ustanovitev
primopredajne sekcije v So-
strem naj bi izobraževala mlade
za priprave na SLO.

V okviru društva prav v tem
času poteka tudi fotoamaterski
tečaj, ki ga vodi priznani dela-
vec s področja fotografske de-
javnosti Vlastja Simončič. Po
končanem tečaju bodo organi-
zirali razstavo fotografij, izdel-
kov konstruktorske sekcije ter
kartic radioamaterjev celega
sveta.

Društvo uspešno deluje tudi
na področju priprav na SLO. V
ta namen ima formirani in izur-
jeni dve ekipi za zvezo.

Delo na tem področju name-
ravajo še izboljšati. kar pa bo
mogoče le ob razumevanju od-

govornih organov. Fkipi za
zvezo bo potrebno ustrezno
tehnično opremiti, da bodo ob
potrebi koristno in učinkovito
delovali. Člani in predvsem
predsednik so menili, da je na
tem območju za SLO veliko
premalo storjenega in v večini
primerov ostaja le pri besedah.
Clani društva se dobro zavedajo
pomena tehnične izurjenosti
ljudi za SLO. Tehnika iz dneva
v dan napreduje. Elektronika
igra tako rekoč že glavno vlogo
v agresivnih vojnah, zato bo
obramba uspešna le tedaj, če
bodo branilci kos upreti se tudi
tehniki, ki jo agresor uporablja
v svojih umazanih vojnah. Vse
,pa bo mogoče le v primeru, da
se čim širši krog ljudi, predvsem
mladine, seznanja z napredkom
tehnike, ki dosega na vseh po-
dročjih človekove dejavnosti
zavidljive uspehe. Želja društva
je tudi, da v svoje vrste vključi
čimveč mladih ljudi, da jih za-
interesirana za to dejavnost in
jih tako odvrne škodljivemu
vplivu ceste in drugih podobnih
dejavnikov.

CIRIL ZUPANCIČ

Namizni tenls

Prvenstvo
SRS
za
mladinske
ekipe

Družabni klub Kajuh iz Most
je bil prireditelj letošnjega mla-
dinskega prvenstva v namiznem
tenisu. Prvenstvo je bilo v zgor-
nji dvorani kegljišča na Kodelje-
vem, pokrovitelj pa je bila ob-
činska organizacija zveze mla-
dine. K tekmovanju se je prija-
vilo 15 klubov iz vse Slovenije z
19 ekipami.

Tekmovanje je odprl sekretar
OK ZMS Srečko Což, ki je ob
koncu dvodnevnega tekmovanja
najboljšim podelil v imenu po-
krovitelja pokale in nagrade.

Poglejmo še uvrstitve: prvo
mesto je pripadlo ekipi NTK
Olimpija I., drugo NTK Sobota,
tfetje pa NTK Triglav I. Ekipa
organizatorja tekmovanja, se
pravi NTK Kajuh, se je slabo
uvrstila predvsem zaradi neres-
nosti posameznih igralcev.

Znano je, da je namizni tenis
v klubu Kajuh že od njegove
ustanovitve pred devetimi leti
glavna športna panoga in tudi
gonilna sila kluba, zato vedenje
nekaterih igralcev ni občudo-
vanja viedno. Pohvaliti pa je
treba vodstvo kluba in organi-
zatorje tekmovanja, saj je to
potekalo po skibno pripravlje-
nem programu. V biltenu, ki so
ga izdali posebej za to priliko,
je zapisano tudi naslednje: Z
veseljem lahko trdimo, da je
postala igra z belo žogico po-
pularen šport, znan v bližnji in
širši okolici.

ALESKARDELJ

DOLSKO
Ob zaključku leta so številne

organizacije in društva sklicale
sestanke in tovariška srečanja,
na katerih so pregledali oprav-
ljeno delo in se pogovorili o na-
logah, ki jih čakajo v novem
letu.

Tako se je v Dolskem 26. de-
cembra 1973 zbral odbor
osnovne organizacije RK Dol-
sko. Predsednica Justina Med-
ved je navzoče seznanila z de-
lom v prihodnjem letu. Zelo
aktualna je bila tema o pri-
pravah na krvodajalsko akcijo,
ki bo za prebivalce Dolskega in
Senožeti 21. februarja. V letu
1973 se je akcije udeležilo le 18
občanov.

Ob novem letu so se s skrom-
nimi darili spomnili in razve-
selili 10 socialno šibkih obča-
nov. Ponudili so tudi nakazila
za oblačila, vendar je to sprejela
samo ena oseba.

Posebno razveseljiva pa je n o
vica, da je v letu 1973 število
članov RK Dolsko, kljub po-
višani članarini, naraslo kar za
41, tako da šteje sedaj ta orga-
nizacija 105 članov.

Novoletni prazniki so že da-
leč za nami in vsi smo z vnemo
začeli izpolnjevati obljube, ki
smo jih izrekli ob novem letu.
Tudi šolarji so z veseljem segli
po knjigah, pa ne samo po ob-
veznih, šolskih, pač pa tudi po
tistih, ki jim jih je prinesel de-
dek Mraz. Da, tudi letos se je
dedek Mraz spomnfl vseh naših
malčkov in jih obdaril z za-
nimivimi knjigami. Predšolskim
je prinesel slikanice, šolskiin pa
malo resnejše knjige - o par-
tizanih. Dedka Mraza s sprem-

stvom je letos v Dolsko poslala
občinska zveza DPM, kulturni
program pa so pripravili pioniiji
osnovne šole. Kljub neugodni
uri (ob 13) so se malčki ude-
ležili sprejema dedka Mraza
skoraj stoodstotno. Nad ude-
ležbo so bili silno presenečeni
organizatorji pa tudi drugi, saj
smo bili ponovno priče, da so
se vaščani začeli zaniniati za
kulturne prireditve - posebno
če jih pripravijo domačini. Saj
otroci niso obiskali dedka
Mraza samo zaradi daril (seveda
so tudi izjeme), pač pa so jih
starši pripeljali zato, da se svet
njihove fantazije razširi, da spo-
znajo dedka Mraza in dobroto,
ki jo le-ta prinaša.

Svojevrsten in čudovit po-
gled pa je bil na ogromno sku-
pino otrok, ki je ob poslušanju
in gledanju kultumega pro
gratna vneto lizala lizike, ki jih
je ob vstopu podarila Rdeča
kapica.

Zanimiva sta bila tudi odgo-
vora na vprašanje: Kateri dedek
Mraz ti je bolj všeč, tisti v Ljub-
Ijani (v delovni organizaciji) ali
ta v Dolskem? " Deklica je od-
govorila, da ji je bil v Ljubljani
bolj všeč, ker da ji je več pri-
nesel, deček pa se je zelo odre-
zal in iskreno povedal: ,,Zame
so vsi dedki Mrazi enako dobri
inlepi!"

Seveda pa ne smemo pozabiti
na INDOS, pokrovitelja naše
osnovne šole. Kot vsako leto, so
tudi letos podarili šoli kolek-
tivno darilo, in sicer v znesku
5000, za kar je vodstvo šole na-
bavilo učne pripomočke in
igrače - sestavljenke, katere
rabijo predvsem v mali šoli. Pio-
nirji so se šli kolektivu zahvalit
in mu čestitat ob prazniku.
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